
 

 

Referat af møde i afdelingsbestyrelsen afd. 19 
Møde d. 9. september 2020 

Tilstede: 

Marie-Louise, Palle, Bo, Hanne og Lotte (repræsentantskabet) 

Emner: 

 Tak for sidst til I mange, der valgte at komme generalforsamlingen d. 3. sep. 

 En beboer har henvendt sig vedr. hældingen på faldstammen i lejlighederne. 

Bestyrelsen tager kontakt til inspektørafdelingen for at få dette udredt. 

 Vi indbyder til et formøde til havedag d. 15. september kl. 16.30 i gården, hvis det 

regner går vi indenfor. Vi vil gerne, at I hver især medbringer gode haveideer. Den 

endelige havedag rykkes til senere på efteråret. Vi sætter opslag op i boksen ved 

skraldehuset med den endelige havedags dato. 

 Bestyrelsen har registreret at altanerne på Kirkegade endnu ikke står i 

plantegningen på nettet. Det vil vi bede inspektørafdelingen om at få opdateret. 

 Lotte refererede fra repræsentantskabsmødet d. 18. august 

 Renovationen kommer dagligt ved 7 –tiden og larmer, bestyrelsen vil høre 

Meldgaard/kommunen, om det er muligt at ændre skraldetidspunktet eller 

hyppigheden, så det ikke er hver dag. 

 Næste bestyrelsesmøde tirsdag d. 3. november kl. 16.30 

 

 

 


